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Kérdés

Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Módosítják-e a gyógyszergazdaságossági törvényt?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést

	

kívánok

	

benyújtani

	

dr .

	

Székely

	

Tamás

	

egészségügyi

	

miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr !

Az Európai Közösségek Bíróságának május 19-i döntése - amelyet a gyógyszerforgalmazá s
kérdéskörében hozott - megállapítja, hogy az emberek egészsége és élete a legfontosabb . A
döntést követően a szakmai szervezetek közösen fordultak Önhöz, hogy tegye meg a szüksége s
lépéseket, és készítse elő a gyógyszergazdaságosságii törvény módosítását.

Az ügyben június 24-én Csáky András interpellálta Önt, a képviselő kérdésére Ön a következőt a
válaszolta : „a kormány felhatalmazását is bírom az ügyben, hogy a jelenleg hatályos jogszabályokat revízió alá
vegyük, a terveink szerint leghamarabb a parlament őszi ülésszakára tudunk a gyógyszerészekkel, illetve a
kormánnyal egyeztetett állásponttal előjönna” .

Tisztelt Miniszter Úr !

• Kívánja-e módosítani a gyógyszergazdaságossági törvényt?
• Ha igen, annak konkrétan melyik paragrafusát ?
• Egyeztetett-e már a gyógyszerészekkel ez ügyben, s ha igen mit ígért nekik ?

• Egyeztetett-e a kormánnyal ez ügyben ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2009. augusztus 4 .

Dr. Kupper András
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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